



金鷺湖  
LE VOW RESTAURANT

金鷺湖  
le vow restaurant



金鷺湖湖畔清輝流心奶黃月餅 (6件禮盒裝)  
LE VOW TWILIGHT MOONCAKE GIFT SET (6 PIECES)

This fall, celebrate autumn with Le Vow's new Twilight Mooncake Gift Set – a top choice for your gifting needs.

金秋送禮，Le Vow 金鷺湖全新推出的湖畔清輝奶黃月餅禮盒套裝，正是您的最佳選擇。



## Highlights 產品描述

- ▶ Unique box design that can transform into electronic Mid-Autumn lantern, inspired by the historical and cultural vibes of Lake House aesthetics and its lakeside views.
- ▶ Contain 6 indulgent custard mooncakes
- ▶ Electronic turntable and LED small feature light included
- ▶ Ideal for gifting or personal use
- ▶ 獨特禮盒設計，可變身為現代時尚的中秋電子燈籠，燈籠圖案靈感源於 Lake House富有歷史文化感的建築物外貌和白鷺湖畔景致。
- ▶ 內含6件醇香絲滑奶黃月餅
- ▶ 附電子旋轉台及電子小燈
- ▶ 實用美觀兼具，送禮自用兩相宜

## Early Bird 早鳥價

HKD \$318 (on or before 25 August 2024 | 於8月25日或前購買)

## Regular Price 正價

HKD \$368 (after 25 August 2024 | 於8月25日後購買)

## Redemption Period 取貨日期

31 August to 18 September 2024

## Redemption Locations 換領地點

金鷺湖 Le Vow (Tel: 2657 6610)

大埔滘紅林路2號白鷺湖互動中心A舖

Shop A, No.2, Hung Lam Drive, Tai Po Kau

HARA (Tel: 3619 5548)

佐敦官涌街3-5號焯亭大廈地舖

G/F, Wai Hang Building, 3 - 5 Kwun Chung St, Jordan

Remarks: Please contact the restaurant before the gift set redemption to ensure the branch has sufficient stock.  
備註：換領前敬請先聯絡分店，以確保分店預備足夠提貨量

Enquiry Hotline 查詢熱綫 / WhatsApp : 2657 6610

7 — 18 Sep 2024

生日 *Blue Moon*  
原頁



LAKE HOUSE

Bathed in moonlight, Lake House invites you to share the warmth of the Mid-Autumn Festival with loved ones.

Under the moonlit sky, admire the twinkling stars and set your wishes afloat on water lanterns at the Lake Egret.

Board a boat tour and glide across the tranquil waters, marveling at the 10-meter-high moon installation, creating memories that will last a lifetime.

Capture a moment of magic amidst the "Silver Stellar" installation, stroll along the lakeside wooden bridge, or whisper your wishes beneath the 5-meter moon and rabbit decoration, embracing a truly enchanting Mid-Autumn night.

From 7 to 18 September, Lake House presents a unique Mid-Autumn experience just for you.

今個中秋，湖畔星輝，月圓人團圓。

在湖畔月下，與摯愛共賞滿天繁星，投下祈福許願水燈於白鷺湖，寫下祝福和未來願景。

乘遊覽小船於粼粼的湖面盪漾，欣賞湖畔旁的10米高巨型月亮裝置，一同創造難忘回憶。

在裝置「白夜星辰」留下倩影，漫步湖畔水上木橋，或在5米高的月兔伴明月裝飾前許下心願，享受這個夢幻的中秋夜。

由9月7日至18日，Lake House為您呈現一場獨特的中秋體驗。



Date 日期 7 Sep - 18 Sep 2024

Location 位置 Lake House



Details 詳情

Time 時間 6:00pm-11:00pm | Last Entry 最後入場時間 : 10:30pm

### Event Highlights 活動內容

- ▶ 10-meter high moon decoration
- ▶ 5-meter moon and rabbit decoration
- ▶ "Jade Rabbit Weaving the Moon" photo spot
- ▶ Sightseeing boat tour
- ▶ Wish-granting water lanterns
- ▶ "Silver Stellar" space-themed photo spot
- ▶ 白鷺湖10米高月亮裝飾
- ▶ 大草地5米高月兔伴明月裝飾
- ▶ 湖畔水上木橋“玉兔織月”打卡位
- ▶ 賞月遊覽小船
- ▶ 祈福許願水燈
- ▶ “白夜星辰”太空裝置打卡位

### Remark 備註

Free entry for children under 3 and seniors over 65 | Pet-friendly event (excluding sightseeing boats) | Tickets only available for on-site purchase | For any inquiries, please feel free to contact us via hotline or send a message via WhatsApp to 9103 9467.

3 歲以下 / 65 歲以上人士免費進場 | 歡迎攜帶寵物參與活動 (觀光遊覽船除外) | 僅接受現場售票 | 如有任何疑問, 歡迎隨時向我們查詢 (致電或於 WhatsApp 9103 9467 留言)